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      Thomas Jenssen, förvaltningschef samhällsförvaltningen 
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Planer på ny förskola 

 

BRF. Fyren har mottagit utskick från Härnösands Kommun gällande ”ny förskola”  

Ett inriktningsbeslut är taget, vilket innebär att kommunen jobbar vidare med förslaget att  
bygga ny förskola i området, Sockenvägen-Bergsstigen. 
 
I utskicket utlovas vi ”tillfällen längs vägen att tycka till och vara delaktiga i processen”.                                                                                                                                                 
Detta löfte till trots och vis av tidigare erfarenheter vill vi tidigt, redan nu framföra några av 
våra synpunkter och funderingar. 

Det framkommer inte i utskicket men på annat sätt har vi tagit reda på att den nya tänkta 
förskolan ska omfatta i storleksordningen, 150--160 barn. Det innebär omfattande biltrafik, 
med vägar samt parkeringsplatser för personal. Oavsett var och hur det placeras på det 
begränsade området så gör detta stort intrång på idag befintligt grönområde. 

Dagens skogsområde med tillhörande gång och cykelväg fungerar nu som lungor i 
området till fördel för såväl bostadsrättsföreningen Fyrens medlemmar, villorna på 
Bergsstigen med baksida åt aktuellt föreslagna område samt Härnösandshus 
hyreslägenheter på Utmarksstigen. Området är inte stort men väl anpassat för oss alla med 
daglig trafik utan motorfordon.  

Det är svårt, för att inte säga omöjligt att förstå hur bilvägar, parkeringsplatser och en stor 
husbyggnad ska få dessa lungor bevarade. Inriktningsbeslutets erbjudande om möjlighet för 
närboende att använda förskolans lek-ytor och grillplatser på kvällar och helger övertygar 
inte.  

Vi ser fram emot att i fortsatt tidigt skede få medverka i denna process. 

 

BRF. Fyren styrelse 

 

 


